

國立政治大學行使校長續任同意權網路投票申請表(限教研人員)

學院 (室、中心)		系(所、學位學 程、中心)		申請人姓名	
申請理由 (※請務必勾選)	本人於114年10月17日(星期五)至10月23日(星期四)投票期間，因 ☐ 請假 ☐ 出差 ☐ 出國 ☐ 借調 ☐ 留職留薪 ☐ 留職停薪 ☐ 停聘，致無法在校內行使校長續任同意權投票，並已知悉無法變更 於現場領票、投票。				
電子郵件信箱				連絡電話	
申請人簽章					
體育室、系 (所、學位學 程、中心)及研 究中心主管核章					

說明：

- 一、得申請網路投票對象：具有行使本校校長續任同意權之教研人員，於114年10月17日至同年月23日投票期間，7日均請假、出差、出國、借調、留職留薪、留職停薪或停聘，無法在校內行使校長續任同意權者，得申請網路投票。
- 二、申請方式：填寫本申請表，並於填寫簽章完畢後將本申請表送交所屬單位助教確認並統一收集完畢後，送各學院確認收集完畢後，由各學院秘書協助於114年10月7日(星期二)下午5時前送人事室第一組(以送達人事室第一組為準)，據以繕造網路投票清冊；至如為體育室(研究中心)之教研人員，則於填寫簽章完畢後將本申請表送交體育室(研究中心)秘書確認並統一收集完畢後，由體育室(研究中心)秘書協助於114年10月7日(星期二)下午5時前送人事室第一組(以送達人事室第一組為準)。
- 三、投票方式：採本校電算中心提供之問卷系統(萊Survey問卷平台)進行線上匿名投票。
- 四、申請網路線上投票一經獲准後，恕無法進行變更，同時亦無法於現場另行領票、投票。
- 五、本次網路投票相關程式及系統管理人員，均依據ISMS資安規範簽署保密協定。

Application Form for Online Voting
(Applicable only to faculty, and does not include representatives of administrative staff or students)

College (Office/Center)		Department (Institute/Program/Center)		Name	
Reason for Application (※Please check at least one box)	During the voting period from October 17 (Friday) to October 23 (Thursday), 2025, I am unable to exercise my right of approving for the President 's reappointment on campus ,due to: ☐ Leave ☐ Official business trips ☐ Overseas travel ☐ Secondment ☐ Unpaid leave ☐ Paid leave ☐ Suspension I fully understand that Once online voting has been approved and registered, I may not switch to on-site voting.				
Email Address				Contact Phone Number	
Signature/Seal					
Approval by Supervisor of the Department (Institute/Program/Center/Research Center or Physical Education Office) (Signature/Seal)					

Instructions:

1.Eligibility for Application:

Faculty entitled to vote but are unable to cast their votes on the campus, due to leave, official business trips, overseas travel, secondment, unpaid leave, paid leave, or suspension, for the entire seven-day voting period from October 17 to 23, 2025, may apply to cast their vote online .

2.Application Procedure:

(1)Applicants must complete this form and submit it, to the teaching assistant of their affiliated unit.

(2)The collected applications will then be submitted to the College Secretary.

(3)Each College Secretary must hand in the collected applications to the Personnel Office, Section 1, by 5:00 p.m. on October 7 (Tuesday), 2025 (According to the receipt time by the Personnel Office).

(4)For faculty of the Physical Education Office (or Research Centers), applications should be submitted to the unit's secretary, who will collect and hand in the applications to the Personnel Office, Section 1, by the same deadline.

3.Voting Method:Online anonymous voting will be conducted via the University's questionnaire system (Lime Survey platform) provided by the Computer Center.

4.Irrevocability:Once approved for online voting, applicants may not switch to on-site voting or ballot collection.

5.Confidentiality and Security:

All personnel responsible for the online voting programs and systems management will sign confidentiality agreements, in accordance with ISMS information security standards.